
Interpelace Hany Čápové, občanky městské části 
„Ještě jednou hezký večer, já přesně nevím, jaká je ta procedurální, jako ten postup, 
ale zkusím to tak, já bych interpelovala všechny předsedy zastupitelských klubů a 
poprosila bych je o ústní odpověď, aby odpověděli tady, a chtěla bych odpověď na 
čtyři otázky, mám to nějak diktovat, nebo jak to je, poradíte mi, mám mluvit pomalu, 
nebo běžně, běžně. Tak, chtěla bych se zeptat, bude prodej bytů pokračovat podle 
stejných pravidel a za stejných podmínek jako dosud? Za druhé, pokud ano, kdy 
přijde na řadu byty, jejichž privatizace nebo prodej měl být hlasován 30. května? Za 
třetí pokud ne, co se bude měnit a proč na těch pravidel podmínkách prodeje. A za 
čtvrté, my jsme splnili totéž, co ti, kteří ty byty již koupili. Vlastně jsme do toho 
vstupovali ve stejnou dobu a najednou se mají podmínky pro nás změnit. Není to 
věc, která by se dala náhodou napadnout u soudu jako nerovný přístup? Děkuji.“ 
 


